

Tax Relief Certificate for Tax-Exempt Entities – Attestation Article 131 sexies II

English translation provided below. Please complete the French version only. Please complete on the Beneficial Owner's letterhead.

Valeurs mobilières françaises

Déclaration pour l'exonération permanente à la source de déduction sur dividendes suivant l'article 131 sexies II du code général des impôts

ATTESTATION

Numéro de compte titres : _____

Nom du bénéficiaire : _____

Nous attestons que nous sommes (*sélectionnez comme approprié*) :

A L L'état souverain étranger de : _____

B La banque centrale d'un état souverain étranger qui est (pays) : _____

C Une organisation internationale

D Une institution publique étrangère

E Une institution financière publique étrangère

(Pour les cas B et C) Notre adresse est : _____

Nous certifions dans le cadre de l'agrément prévu à l'article 131 *sexies* II du code général des impôts français que les placements remplissent les conditions suivantes :

- Nous avons reçu un agrément du Ministère Française de l'Economie et des Finances confirmant que nous sommes reconnus comme étant exonéré de taxes en ce qui concerne les placements¹ dont la liste² figure en annexe au présent document.

¹ En vertu du BOI-SJ-AGR-60-40-20190703, n°30 : « Sur agrément du ministre chargé du budget, au vu d'une demande déposée auprès de la direction de la législation fiscale, bureau E2, la retenue à la source ou le prélèvement prévus à l'art. 119 bis du CGI et à l'art. 125 A du CGI peuvent être réduits ou supprimés [CGI, le II de l'art. 131 *sexies*] en ce qui concerne :

- les produits visés au I de l'art. 131 *sexies* du CGI qui bénéficient à des institutions publiques étrangères ;
- les intérêts de créances, dépôts, cautionnements, compte courants mentionnés à l'art. 124 du CGI et les intérêts des bons de caisse mentionnés à l'art. 1678 bis du CGI ainsi que les produits afférents à des placements constituant des investissements directs en France au sens indiqué au I § 20 qui bénéficient à des organisations internationales, à des États souverains étrangers, aux banques centrales de ces États ou à des institutions financières publiques étrangères.

L'agrément du ministre doit être sollicité avant la réalisation du placement en France. »

² La liste doit obligatoirement comporter : la nature des titres ; le montant des placements ; le montant des dividendes distribués.

Tax Relief Certificate for Tax-Exempt Entities – Attestation Article 131 sexies II

- L'agrément du ministre a été sollicité avant la réalisation du placement en France et nous joignons une copie de l'agrément du ministre à cette attestation.
- Les placements en actions françaises constituent un investissement direct au sens de la loi n° 66-1008 du 28 décembre 1966 modifiée relative aux relations financières avec l'étranger et des textes réglementaires pris pour son application.³
- Les titres au porteur français sont déposés auprès d'un établissement de crédit établi en France ou dans un autre Etat membre de l'Union européenne et dont l'identité est la suivante :

Identité du teneur de compte : _____

- Nous sommes le bénéficiaire effectif des revenus qui en résultent.

Nom du signataire autorisé : _____

Fonction du signataire autorisé : _____

Lieu : _____

Date : _____

Signature autorisée : _____

Cachet : _____

³ Cette condition ne s'applique que dans le cas où le bénéficiaire est un état souverain étranger, une banque centrale d'un état souverain étranger, une organisation internationale ou une institution financière publique étrangère d'un état souverain étranger.

Tax Relief Certificate for Tax-Exempt Entities – Attestation Article 131 *sexies* II

Please note that while an English translation is provided for convenience's sake, the French version of the document must be used. This is the only version that the French tax authorities will accept. This model has been established by the French Tax Authorities.

French Securities

Attestation for permanent exemption from withholding tax on dividends under art. 131 *sexies* II of the French Tax Code

ATTESTATION

Securities Account Number: _____

Beneficial Owner Name: _____

We certify that we are (select as appropriate):

A *Sovereign Entity of (country):* _____

B *Central Bank of a Foreign Sovereign (country):* _____

C *International Organisation*

D *Foreign Public Institution*

E *Foreign Public Financial Institution*

(if B through E is selected above) located at the following address: _____

Tax Relief Certificate for Tax-Exempt Entities – Attestation Article 131 *sexies* II

We certify that, in the context of the agreement provided in the Article 131 *sexies* II of the French Tax Code that our investments meet the following conditions:

- We have received approval from the French Ministry of Economy and Finance confirming that we are considered exempt from taxes on investments⁴ listed⁵ in appendix to this document.
- The approval of the Minister has been requested prior to completing the investment in France. A copy of the Minister's approval is attached to this document.
- the securities are deposited and segregated with an established credit institution in France or another EU member state whose identity is as follows:

Name of the Credit Institution: _____

- the investments on French equities represent a direct investment within the meaning of the modified Law 66-1008 dated December 28, 1966, relative to financial relations with foreign countries and statutory texts set for its enforcement;⁶
- we are the effective beneficial owner of the resulting incomes.

Authorized Signatory's Name: _____

Authorized Signatory's Role/Position: _____

Place of Signature: _____ *Date:* _____

Signature: _____ *Seal:* _____

⁴ Under BOI-SJ-AGR-60-40-20190703, n°30: "With the approval of the Minister for the Budget, on the basis of a request submitted to the Tax Legislation Directorate, dept. E2, the withholding tax or levy provided for in art. 119 bis of the French Tax Code (FTC) and art. 125 A of the FTC may be reduced or eliminated (FTC, art. 131 *sexies* II) for:

- the products referred to in art. 131 *sexies* I of the FTC which benefit foreign public institutions.
- interest on debts, deposits, guarantees, current accounts referred to in Article 124 of the FTC and interest on cash certificates referred to in art. 1678 *bis* of the FTC, as well as income relating to investments constituting direct investments in France within the meaning of l § 20 which benefit international organisations, foreign sovereigns, central banks of those states, or foreign public financial institutions.

The Minister's approval must be sought before the placement in France is carried out.

⁵ The list must mention: the nature of the securities, the amount of the investments, and the amount of dividends distributed.

⁶ This condition shall only apply if the beneficial owner is a foreign sovereign state, a central bank of a foreign sovereign state, an international organisation or a foreign public financial institution of a foreign sovereign state.